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شهردار تهران:

تکمیل شبکه آب های سطحی پایتخت تا۱۴۲۰

افزایش قیمت یا گرانی دارو

احداث دو پارک جنگلی بین ایران و عراق

شهردار تهران از راه اندازی قرارگاه جمعیت در 
شهرداری تهران در آینده نزدیک خبر داد.

صحن  در  تهران  شهردار  زاکانی،  علیرضا 
شورای شهر تهران حاضر شد و گزارشی از اقدامات 

اخیر انجام شده در شهرداری تهران ارایه کرد.
با اشاره به فعالیت ۲۴ ساعته بهشت زهرا  او 
 ۵۰ که طی  است  بار  اولین  گفت:  رمضان  ماه  در 
سال از تاسیس این سازمان چنین اقدامی رخ داده 
و در قطعات مربوط به ۳۰ هزار شهید گرانقدر، ۲۴ 
سبب  مسأله  این  و  شود  می  خدمت  ارائه  ساعته 
شد که در ایام لیالی قدر عنایت ویژه ای نسبت به 
بهشت زهرا)س( رقم بخورد و شب ۲۱ ماه مبارک 

رمضان یک شب تاریخی در این فضا بود.
زاکانی در ادامه اشاره ای به انواع تفاهم نامه 
با سایر دستگاه ها داشت و  های شهرداری تهران 
گفت: در این دوره جنس مدیریت خود را مدیریت 
مشارکتی قرار دادیم و چشم انداز ۱۰ ساله خود را 
تهران؛ کلانشهر الگوی جهان اسلام قرار دادیم و به 
گفتمان خدمت و پیشرفت توجه کردیم و شعار ما 

نیز تهران؛ شهر تلاش و سرزندگی بود.
او ادامه داد: لذا برای تحقق مدیریت مشارکتی 
از اولین اقدامات، راه اندازی قرارگاه ها بود تا اهداف 
ها  دستگاه  و  نهادها  سایر  مشارکت  با  را  واحدی 
شهر  و  نظام  جدی  های  دغدغه  که  کنیم  دنبال 

تهران است.
در  شهرداری  در  اینکه  به  اشاره  با  زاکانی 
با  گفت:  هستیم  جمعیت  قرارگاه  تشکیل  آستانه 
این قرارگاه می خواهیم  ظرفیت های این حوزه را 
جمع کنیم و خدمت و امکان مرتبط به خانواده ها 

را فراهم کنیم.
تهران  در  مشکلات  انباشتگی  برهم  گفت:  او 
شرایطی را ایجاد کرده که حل این مشکلات از عهده 
برای  ها  قرارگاه  ایجاد  لذا  است.  یک دستگاه خارج 
جایگزین کردن مدیریت واحد شهری و تفاهمات بین 
شهرداری و دستگاه های مربوطه به ما کمک می کند 
که امکان استفاده از ظرفیت های بیشتری را داشته 
باشیم؛ بنابراین کارشناسی کردن ابعاد مختلف برای 
تنظیم این تفاهم نامه ها ریلی برای ما و وزارتخانه ها 

و دستگاه های مختلف ایجاد کرده است.
وی با اشاره به تفاهمنامه با وزارت راه گفت: 
از  تا  کرد  باز  ما  برای  را  افقی  راه  وزارت  با  تفاهم 
بهره  مسکن  جهش  قانون  در  قانونی  ظرفیت های 
بافت های  را در محدوده  نوسازی شهری  و  ببریم 
بافت های  از طرفی توسعه دقیق را در  فرسوده و 
راکد شهر داشته باشیم و رونقی را در ساخت و ساز 
برای تامین نیازها از جمله بحث مسکن استطاعت 
هزار   ۱۸۰ ساخت   رو  این  از  دهیم؛  پذیر صورت 

واحد مسکونی مورد توجه قرار گرفت.
او با اشاره به تفاهمنامه با وزارت نفت گفت:  
که  بود  موضوع  این  بر  تفاهم نامه  این  اساس 
مصرف  کاهش  شاهد  تا  کنیم  دنبال  را  چارچوبی 
تفاهمنامه سرفصلی  این  باشیم.  تهران  در  سوخت 
داشت که مربوط به حوزه توسعه مترو و اتوبوس و 
به ویژه اتوبوس برقی و تاکسی های هیبریدی بود و 
امکانی را فراهم می کند که سطح مصرف سوخت 

را کاهش و از تسهیلات قانونی آن استفاده کنیم.
زاکانی با اشاره به توجه به توسعه فناوری های 
نوین در تفاهم با وزارت نفت گفت: بنا شد با توسعه 
شرکت های دانش بنیان که ناظر به مدیریت انرژی 
هم  دست  به  دست  کنند  می  فعالیت  تهران  در 
پیگیری  فناورانه  صورت  به  را  موضوع  این  دهیم 
کنیم و هم به وزارت نفت و هم به شهرداری کمک 
شود امکانات، تسهیلات و حرکت در مسیر دانش و 

اشتغال پایدار را به ارمغان بیاورند.
او همچنین از انعقاد تفاهم نامه ای با وزارت 
به  ناظر  نیرو در دو سطح خبر داد و گفت:  یکی 
انرژی و برق از جمله پست های برق است که نیاز 
تهران  برای  را  و فرصت جدیدی  دارند  بازبینی  به 
با  انرژی  مصرف  به  ناظر  دیگری  و  کند  می  خلق 
هزار  چند  که  است  معابر  روشنایی  در  بازبینی 
 ۲۰۰ تا  کند  می  تغییر  سال  دو  ظرف  روشنایی 

مگاوات کاهش مصرف داشته باشیم. 
در  برق  درست  مصرف  با  کرد:  اضافه  زاکانی 
صرفه  قابل  برق  مگاوات   ۲۶۰ بر  بالغ  ساختمان ها 
طریق  از  را  کار  این  شروع  شد  بنا  است؛  جویی 
مرتبط  های  ساختمان  و  شهرداری  ساختمان های 
سرفصل  این  در  دیگر  بخش  باشیم؛  داشته   آن  با 
ایستگاه های تغذیه و بهره مندی ماشین ها و موتور 

سیکلت ها برای مجموعه های برقی بود که قرار شد 
وزارت نیرو مواردی را فراهم کند و وزارت نفت نیز 

توسعه ایستگاه های شارژ را مورد توجه قرار دهد.
وزارت  با  تفاهم  در  کرد:  بیان  تهران  شهردار 
آوری آب های  به جمع  ناظر  بعدی  نیرو سرفصل 
 ۲۲ منطقه  است؛  تهران  شهر  فاضلاب  و  سطحی 
افتادگی جدی  فاضلاب یک عقب  نظر وضعیت  از 
دارد، بر همین اساس بنا شد ۴ نقطه مدنظر برای 
ایستگاه های تصفیه در اختیار وزارت نیرو قرار داده 
شود که اولین مجموعه را تحویل دادیم تا بعد از ۲ 
سال تصفیه خانه ها در این ۴ نقطه شکل بگیرد؛ 
سبز  فضاهای  برای  مصرفی  آب  میزان  مجموعه 
افق  با  بود که  تفاهم  این  شهری موضوع دیگر در 
بخشی  حاضر  حال  در  روز،  در  لیتر  میلیون   ۲۱۰
از آبیاری از طریق بازچرخانی آب انجام و قرار شد 
در سال های آتی کل آب فضاهای سبز را از پساب 

آب های فاضلاب داشته باشیم.
را  نیرو  وزارت  با  تفاهم  در  بعدی  او سرفصل 
کارهای مشترک ناظر به آبهای سطحی مطرح کرد 
شبکه  کیلومتر   ۷۰۰ به  نیاز  تهران  داد:  توضیح  و 
اجرا  آن  کیلومتر   ۵۳۰ که  دارد  سطحی  آبهای 
شده و ۱۷۰ کیلومتر نیاز به توسعه دارد که طبق 
بنا  تا سال ۱۴۲۰ تکمیل شود ولی ما  باید  برنامه 
وزارت  با  و  انجام  سال   ۶ ظرف  را  کار  این  داریم 
نیرو تعامل جدی داشته باشیم؛ همچنین قرار شد 
میزان تولید انرژی که انجام می دهیم را وزارت نیرو 
از ما خریداری کند، مثلا در ۸ مجموعه فرامنطقه 
ای که از طریق نقاط تفکیک زباله ایجاد خواهد شد 
در بخش هاضم ها و تولید انرژی وزارت نیرو از ما 
برای  پایدار شهری را  خریداری کند و یک درآمد 
تهران فراهم کنیم؛ علاوه بر این در رود دره فرحزاد 

اعمال قانون از طریق وزارت نیرو برای پاکسازی آن 
به زیر زمین  انرژی  انتقال  برای خطوط  و طراحی 
قوی  فشار  خطوط  این  زیر  فضاهای  آزادسازی  و 
برای امکان توسعه شهری در مناطق درگیر از دیگر 

تفاهمات با وزارت نیرو است. 
وضعیت  درخصوص  همچنین  تهران  شهردار 
پادگان ها در شهر تهران به تفاهمنامه با نیروهای 
از  ای  عمده  بخش  گفت:  و  کرد  اشاره  مسلح 
زمین هایی که از دوران قبل در شهرها بوده متعلق 
به نیروهای مسلح است و قانون انتقال پادگانها به 
خارج از شهر نیازمند مراوده و تعامل است و در این 
راستا پیرامون پادگان هایی مانند ۰۶، جی، دوشان 
تپه و کوهک نیازمند تفاهم هستیم، بنابراین بنا شد 
در قالب یک تفاهم و چارچوب مشخص این موضوع 
را پی بگیریم و در کنار آن ساخت و سازهایی که 
و  دنبال  با شهرداری  نیز  دهد  می  انجام  نهاد  این  
کلی  نامه  تفاهم  نهایتا  و  بگیرد  قرار  تفاهم  مورد 
از  گره  تا  شد  امضا  مسلح  نیروهای  کل  ستاد  با 

مشکلات شهر باز کنیم.
او همچنین از کلنگ زنی ۶ هزار واحد مسکونی 
در مردادماه خبر داد و گفت: با بنیاد مسکن تفاهم 
در  بسازد؛  را  مسکونی  واحد  هزار   ۱۰ که  کردیم 
بافت های فرسوده ۴ هزار واحد کلنگ زنی شد و 
ماه کلنگ زنی می شود،  نیز خرداد  واحد  ۶ هزار 
همچنین سطح اول تفاهم با بنیاد مستضعفان ناظر 
به املاکی است که مورد تعارض و نظر طرفین است 
و باید مسائل و معضلاتی که از قبل باقی مانده را 
حل و فصل کنیم و سطح دوم تفاهم ناظر به بهره 
توسعه  و  ساز  و  ساخت  برای  ظرفیت ها  از  مندی 

شهر تهران است.
امضای  پیگیری  به  همچنین  تهران  شهردار 
تفاهمنامه ای با وزارت بهداشت اشاره کرد و گفت:  
میزان  است.  فقیر  بهداشتی،  بعد  از  تهران  شهر 
می شود  ارائه  شهروندان  به  که  بهداشتی  خدمات 
قابل پذیرش نیست، اما از بعد درمانی بسیار غنی و 
توانمند بشمار می رود و محل ارجاع بیماران سایر 
جلساتی  اساس  همین  بر  است.  کشور  شهرهای 
قرارگاه  کمیته  و  برگزار  وزیر،  بهداشت  معاون  با 
شد  تشکیل  دانشگاه ها  روسای  حضور  با  سلامت 
انجام شود.  تهران  با شهرداری  اقدامی مشترک  تا 
بهداشتی  بعد  تقویت  راستای  در  نامه  تفاهم  این 
شهر تهران و کاهش ابتلای بیماری شهروندان در 
بود  دیگری  مورد  مپنا  با  است.تفاهمنامه  پایتخت 
این  گفت:  و  کرد  اشاره  آن  به  تهران  شهردار  که 
تفاهم نامه به منظور ارتقای زیرساخت های حمل و 
نقلی با شرکت مپنا در حوزه برقی سازی اتوبوس ها 

و ... است.

عنوان  به  ترجیحی،  ارز  تخصیص  موضوع 
مهم ترین چالش بازار دارویی کشور در سال جاری، 
این روزها با اظهارات ضد و نقیض همراه بوده است. 
افزایش  قالب  در  دارو  گرانی  شاهد  که  طوری  به 

قیمت هستیم.
افزایش قیمت برخی اقلام دارویی به ویژه آن 
و  خاص  بیماری های  برای  که  داروهایی  از  دسته 
صعب العلاج استفاده می شود، با حاشیه های زیادی 
وزارت  مسئولان  که  طوری  به  است.  بوده  همراه 
این نکته تاکید  بر  بهداشت و سازمان غذا و دارو، 
دارند که اغلب این افزایش قیمت ها مربوط به قبل 
در  است.  بوده  سیزدهم  دولت  آمدن  کار  روی  از 
مقابل، دست اندرکاران صنعت دارو معتقدند که این 
عدم  دنبال  به  و  دوره  همین  در  قیمت ها  افزایش 

تخصیص ارز دولتی به دارو، اتفاق افتاده است.
آنچه در این بین نمی توان منکر شد، افزایش 
افتاده  اتفاق  که  است  دارو  گرانی  همان  یا  قیمت 
و همین مسئله بر نگرانی ها و دغدغه های بیماران 

افزوده است.
چندی قبل بود که بهرام دارایی رئیس سازمان 
اقلام  افزایش قیمت برخی  غذا و دارو، مدعی شد 
دارویی مربوط به نیمه اول سال ۱۴۰۰ بوده است.

تاکید  را مورد  این موضوع  وی در عین حال 
افتاده  اتفاق  هم  قیمتی  افزایش  اگر  که  داد  قرار 
باشد، کمتر از نرخ تورم بوده و این موضوع عادی 

است.
سخنگوی  شیخی  زهرا  حال،  همین  در 
به  اشاره  با  مجلس،  درمان  و  بهداشت  کمیسیون 
مورد  در  اخیر  ماه  چند  طی  که  نابسامانی هایی 
تمامی  داشت:  اظهار  است،  افتاده  اتفاق  دارو  بازار 
دارو  گذاری  قیمت  در  نقشی  که  دستگاه هایی 
مجلس  درمان  و  بهداشت  کمیسیون  به  داشتند 
و  بررسی  را  مسئله  این  جزئیات  تا  شدند  خوانده 

مشکلات ریشه یابی شود.
اصلی  متولی  این موضوع که  بر  تاکید  با  وی 
سلامت کشور وزارت بهداشت است، افزود: در مورد 
نوسانات قیمت دارو از شخص وزیر انتظار می رود به 
این بحث ورود کنند. بر همین اساس حضور وزرای 

به  اجتماعی  رفاه  بهداشت، صمت و  وزارتخانه  سه 
کمیسیون بهداشت و درمان مجلس دعوت شده اند 

تا در مورد نوسانات بازار دارو، توضیح بدهند.
شیخی افزود: طبق بررسی های صورت گرفته 
ارسال  عدم  مورد  در  پاسخی  باید  صمت  وزارت 
و  مرکزی  بانک  به  مربوط  سامانه  دقیق  اطلاعات 
گزارشات تکمیلی و به تبع آن کمیسیون بهداشت 
و  باشد  داشته  دارویی  مباحث  جزئیات  به  ورود  و 
وزیر کار هم باید توضیحاتی برای نامشخص بودن 
ارائه  وزارتخانه  این  دارویی  هلدینگ های  وضعیت 
کند، در این میان وزیر بهداشت در راستای عملکرد 
سازمان دارو و غذا و نابسامانی بازار دارویی کشور 

باید پاسخگو باشد.
در همین حال، بهرام عین اللهی وزیر بهداشت؛ 
عنوان داشته که برنامه ما در حال حاضر این است 
ارز  تخصیص  روند  در  تغییری  وجه  هیچ  به  که 
ترجیحی دارو ندهیم و به همان شکل سال گذشته 

ادامه خواهد داشت.
توان  بودجه  و  برنامه  سازمان  اگر  گفت:  وی 
مالی بیمه ها را تقویت کند و مشکلات مالی موجود 
در تأمین مالی بیمه ها برطرف شود، ترجیح ما هم 

انتقال ارز ترجیحی به بیمه خواهد بود.

وزیر بهداشت با عنوان این مطلب که بیمه ها 
تا  اقدام کنند  دارویی  اقلام  به پوشش  باید نسبت 
فشار کمتری به مردم وارد شود، افزود: با تخصیص 
آسان تر  دارو  به  مردم  دسترسی  بیمه ها،  به  منابع 
دارو  می توانند  پایین تری  قیمت  با  آنها  و  می شود 

تهیه کنند.
افزایش  هستیم،  شاهد  که  آنچه  بین،  این  در 
قیمت برخی اقلام دارویی است که باعث شده مردم و 
بیماران برای تهیه دارو، با مشکل مواجه شوند و بعضاً 
همین گرانی، آنها را از تهیه دارو منصرف کرده است.

کمیسیون  رئیس  شهریاری  حسینعلی 
موضوع  به  واکنش  در  مجلس،  درمان  و  بهداشت 
حذف ارز ترجیحی دارو و گرانی برخی اقلام دارویی 
اذعان داشته که  این موضوع  به  اخیر،  ماه های  در 
بسیاری از اقلام دارویی تحت پوشش بیمه ها نیست 
و در صورت افزایش قیمت، فرانشیز افزایش می یابد 

و مردم با مشکل مواجه می شوند.
مجلس  مصوبه  که  مطلب  این  عنوان  با  وی 
شفاف است و بر اساس آن قیمت دارو و تجهیزات 
 ۱۴۰۰ شهریور  به  نسبت  نباید  پزشکی  مصرفی 
افزایش یابد و باید این مهم مورد توجه جدی دولت 
قرار گیرد، گفت: ما به طور مداوم پیامدهای حذف 

ارز ترجیحی دارو را مطرح و تاکید کردیم این کار 
نباید اتفاق بیافتد اما اتفاق افتاد و در حال حاضر 
هم ساکت نمی نشینیم و قسم خوردیم که از حق 

مردم دفاع کنیم و دفاع خواهیم کرد.
در  دارو،  و  غذا  سازمان  رئیس  دارایی  بهرام 
واکنش به گرانی دارو در ماه های اخیر، گفته است 
برای  قیمتی  اصلاح  گونه  هیچ  سال جدید  در  که 

دارو نداشته ایم.
و  غذا  سازمان  که  مطلب  این  عنوان  با  وی 
است  کشور  در  دارو  گذاری  قیمت  مسئول  دارو 
حضور  با  ویژه  کمیته ای  در  گذاری  قیمت  این  و 
نماینده سازمان حمایت از مصرف کنندگان بررسی 
و در مورد آن تصمیم گیری می شود، افزود: پس از 
تصویب قیمت در این کمیته، قیمت دارو از طریق 
کشور  سراسر  داروخانه های  به  الکترونیک  سامانه 
اعلام می شود و داروخانه ها نیز موظف هستند که 
فاکتور فروش داروهای با و بدون نسخه را به مردم 
طلب  داروخانه ها،  از  فاکتور  باید  نیز  مردم  و  ارائه 

کنند.
رئیس سازمان غذا و دارو، با عنوان این مطلب 
بسیار  کشور  در  دارو  قیمت  افزایش  متوسط  که 
داشت:  اظهار  است.  عمومی  تورم  نرخ  از  کمتر 
افزایش قیمت دارو در سال ۱۴۰۰ به خاطر رشد 
تورم  از  کمتر  بسیار  ولی  بوده  تولید  هزینه های 

عمومی جامعه بوده است.
دارایی ادامه داد: در یک مقطعی مثل ۶ ماهه 
در  یا  نگرفت،  تعلق  دارو  به  ارز   ۱۴۰۰ سال  دوم 
مقطعی به دلیل محدودیت منابع ارزی، ارز نیمایی 

به دارو تعلق گرفت.
در  اینکه  بیان  با  دارو  و  غذا  سازمان  رئیس 
مقطعی مانند ۶ ماهه دوم ۱۴۰۰ ارز ترجیحی به 
دارو با تأخیر چند ماهه اختصاص پیدا کرد، گفت: 
در مقطعی به دلیل محدودیت منابع ارز ترجیحی، 
برای جلوگیری از کمبود دارو از منابع ارز نیمایی 
استفاده شد. البته طی توافق با بیمه ها پرداخت از 
جیب مردم جهت ۹۰ قلم دارویی که با قیمت ارز 
به  شد،  تأمین  گذشته  سال  دوم  نیمه  در  نیمایی 

شهریور ۱۴۰۰ باز می گردد.

دو  ایجاد  از  کشور  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  سازمان  رئیس 
پارک در مرز ایران و عراق در مسیر زایران اربعین به منظور کنترل 

ریزگردها خبر داد.
۲۳ فروردین ۱۴۰۱ رئیس سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری 
ایران و عراق  اربعین بین  از ایجاد دو پارک جنگلی بزرگ در مسیر 
خبر داد و گفت:این پارک ها برای ایجاد رفاه زائرین و کنترل ریزگردها 

احداث می شوند.
مسعود منصور درباره پروژه سیدالشهدا اظهار کرد: بخشی از این 
طرح در عراق و در مسیر زوار اربعین و بخشی دیگر از ان در ایران 
قرار دارد. طبق پیش بینی های انجام شده  ۱۵هزار هکتار جنگلکاری 
درون ایران و ۱۵ هزار هکتار جنگلکاری در عراق انجام می شود که ۸۲ 
کیلومتر از طول آن در داخل عراق طراحی شده است و در دو طرف 

جاده و در  ۲ ستون ۵ ردیفه نهالکاری انجام خواهد شد.
وی افزود:قبل از  شیوع کرونا ۱۵ کیلومتر از این طرح اجرا شد 
اما در دو سال اخیر به خاطر شرایط کرونایی کار جدیدی انجام نشده 
برای  کشور  وزارت  همچون  ذیربط  دستگاه های  که  امیدواریم  است. 
این  در  زیست  محیط  فقط  کنند.چراکه  همکاری  پروژه  این  تکمیل 

مسئولیت  هم  دیگر  سازمان های  از  بسیاری  و  نیست  مسئول  زمینه 
دارند.

رئیس سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری ادامه داد: احداث دو 
پارک ۱۹۰۰ هکتاری در عراق  طراحی شده است و امیدواریم امسال 
وارد فاز اجرایی شود البته آغاز این اقدام بسیار بستگی به توافقات و 

رایزنی های دو کشور دارد.
کند،اظهار  می  دنبال  را  هدف  دو  اقدام  این  اینکه  بیان  با  وی 
و هدف  است  ریزگردها  کنترل  و  سبز  فضای  توسعه  اول  کرد:هدف 
دوم که ارزش بسیار زیادی دارد این است که این پارک در مسیر زوار 
امام حسین )ع( است و امیدواریم که وزارت کشور و سایر دستگاه ها 
و وزارت امورخارجه کشور عراق هم همکاری کنند تا برنامه تدوین 

شده اجرا شود.
رئیس سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری در پاسخ به این سوال 
شد؟گفت:  خواهد  کاشته  ها  پارک  این  در  گونه هایی  چه  که  ایسنا 
محیطی  چه  برای  نهالی  چه  که  می شود  تصمیم گیری  فنی  برپایه 
مناسب است بنابراین در بخشی از این اراضی اکالیپتوس، در بخشی 
عرصه های  در  که   - کهور  گونه  یک  دیگر  بخشی  در  و  آکاسیا  گیاه 

بیابانی و مایل به خشک کاشته می شود و با شرایط کم آبی سازگار 
است - کاشته خواهد شد.

را  نهال ها  تولید  و  تامین  وظیفه  کرد:  تصریح  پایان  در  منصور 
و  تولید می شوند  نهالستان شهرستان مهران  در  و  تقبل کرده ایم  ما 
چاله کنی و کاشت و مراقبت هم با مشارکت عراق انجام خواهد شد و 

به طور کلی در هر هکتار ۱۵۰ اصله نهال کاشته می شود.

دهک بندی مردم در پایگاه رفاه ایرانیان 
بر اساس اصل »عدم درآمد و دارایی«

تا  گفت:  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
زمانی که همه دستگاه ها به پایگاه رفاه ایرانیان 
به صورت  متصل شوند، دهک بندی در سیستم 
محتاطانه انجام می شود یعنی اصل بر این است 
که افراد درآمد و دارایی ندارند مگر آنکه خلافش 

ثابت شود.
آخرین  زمینه  در  عبدالملکی  حجت الله 
برخی  گفت:  ایرانیان،  رفاه  پایگاه  وضعیت 
در  را  خود  آماری  اطلاعات  و  داده ها  دستگاه ها 
در  سامانه  این  دادند،  قرار  پایگاه  این  اختیار 
را  جامعه  دهک بندی  و  است  فعال  حاضر  حال 
مشخص می کند البته ما به دنبال اخذ اطلاعات 
در  آنها  آماری  داده های  ثبت  و  دستگاه ها  سایر 

سامانه  هستیم.
تصریح  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
سامانه  به  دستگاه ها  همه  که  زمانی  تا  کرد: 
پایگاه رفاه ایرانیان متصل شوند، دهک بندی در 
سیستم به صورت محتاطانه انجام می شود یعنی 
ملک، حساب  افراد خودرو،  که  ما فرض کردیم 
بانکی، سهام و سفر خارجی ندارند، هر زمان که 
شود،  ثبت  سیستم  در  آنها  اطلاعات  و  داده ها 

دهک بندی ها اصلاح و تکمیل خواهد شد.
تعبیه  راهکارهای  تشریح  با  عبدالملکی 
همکاری  که  دستگاه هایی  با  برخورد  برای  شده 
در  خوبی  ضمانت  کرد:  خاطرنشان  نمی کنند، 
تبصره ۱۷ قانون بودجه سال ۱۴۰۱ لحاظ شده 
مکلف  دستگاه ها  همه  تبصره  این  موجب  به  و 

شدند تا اطلاعات خود را در اختیار قرار دهند.
در  هم  رئیس جمهور  کرد:  تصریح  وی 
با  تأکید کردند که  این موضوع  بر  هیئت دولت 
نیروی  مانند  از هیئت دولت  دستگاه های خارج 
نیز  قضاییه  قوه  بخش های  برخی  و  انتظامی 

مکاتبه و پی گیری شود.
بیان  با  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
اینکه تکمیل اطلاعات پایگاه رفاه ایرانیان طبیعتاً 
نیاز به همکاری همه دستگاه ها دارد، بیان کرد: 
بودجه  قانون  در  که  ضمانتی  این  با  دستگاه ها 

دیده شده، قطعاً همکاری خواهند کرد.
و  عمومی  روابط  مرکز  گزارش  به   
اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزارت  اطلاع رسانی 
و به نقل از خانه ملت؛ وی تصریح کرد: تکمیل 
رفاه  پایگاه  در  آماری  داده های  ثبت  و  اطلاعات 
ایرانیان، کمک رسانی به بخش های ضعیف و کم 

درآمد جامعه را تسهیل خواهد کرد.

گویا مطرح کرد؛
کمترین میزان واکسیناسیون در سنین 

۵ تا ۱۲ سال
واگیر  های  بیماری  مدیریت  مرکز  رئیس 
هیچ  حاضر  حال  در  گفت:  بهداشت،  وزارت 

کمبودی از نظر واکسن در کشور وجود ندارد.
اوج  روزهای  در  افزود:  گویا  محمدمهدی 
بیماری کرونا در ماه های مرداد و شهریور ۱۴۰۰ 
واکسیناسیون  در  جامعه  وسیع  مشارکت  شاهد 
از یک و  بودیم و برخی روزها بیش  کووید ۱۹ 
ولیکن  انجام می شد  واکسن  تزریق  میلیون  نیم 
اول  نوبت های  واکسیناسیون  پوشش  افزایش  با 
و دوم و کاهش موارد بیماری به ویژه با فروکش 
مراجعه  موارد  اخیر  ماه   ۲ طی  در  ششم  موج 
واکسیناسیون  پایگاه های  به  هدف  گروه های 
کاهش جدید داشته و تعداد مراجعین روزانه به 

حدود ۶۰ الی ۷۰ هزار نفر کاهش داشته است.
وی ادامه داد: در حال حاضر نزدیک به ۶۴ 
میلیون و ۳۰۰ هزار نفر نوبت اول، ۵۷ میلیون 
و ۵۰۰ هزار نفر نوبت دوم و ۲۶ میلیون و ۹۰۰ 
گرچه  کرده اند.  دریافت  سوم  نوبت  نفر  هزار 
پوشش نوبت اول و دوم در افراد در گروه سنی 
بالای ۵۰ سال بالای ۹۰ درصد و نوبت سوم نیز 
بالای ۷۵ درصد است ولیکن در گروه های سنی 
زیر ۴۰ سال و به ویژه در گروه سنی ۵ تا ۱۲ 
که  هستیم  افرادی  تعداد  بیشترین  شاهد  سال 
مراجعه  واکسن  نوبت های  دریافت  برای  هنوز 

نکرده و تأخیر دارند.
واگیر  بیماری های  مدیریت  مرکز  رئیس 
بین  مطالعات  گفت:  همچنین  بهداشت  وزارت 
که  است  این  دهنده  نشان  شده  انجام  المللی 
بستری  میزان  واکسن،  سوم  نوبت  دریافت 
جدید  سویه  به  ابتلاء  علت  به  بیمارستان  در 
اومیکرون را تا بیش از ۸۰ درصد کاهش می دهد 
در حالی که در سویه دلتا که قبلًا در جهان رایج 
بود دریافت ۲ نوبت واکسن همین میزان ایمنی 
سویه  علیه  محافظت  برای  و  می نمود  ایجاد  را 
واکسن  سوم  نوبت  دریافت  به  نیاز  اومیکرون 
است. لذا از عموم هموطنان دعوت می شود تا در 
برنامه واکسیناسیون  برای تکمیل  اولین فرصت 

خود علیه بیماری کرونا اقدام نمایند.
کمبودی  هیچ  حاضر  حال  در  افزود:  گویا 
انواع  و  ندارد  وجود  کشور  در  واکسن  نظر  از 
کارایی  همگی  که  داخل  تولید  واکسن  مختلف 
در  داده اند  نشان  مناسبی  بسیار  اثربخشی  و 

پایگاه های واکسیناسیون موجود است.

تکمیل شرایط میزبانی از مسافران جام 
جهانی تا خرداد ماه

دبیر شورای عالی مناطق آزاد گفت: تلاش 
می کنیم ان شالله تا خرداد ماه، همه اقدامات ما 
به منظور آماده سازی شرایط برای جام جهانی 

تکمیل شود.
سازی  آماده  خصوص  در  محمد  سعید 
مسافران  از  میزبانی  برای  لازم  امکانات 
به  ما  نظر  مد  کارهای  گفت:  جهانی  جام 
می کنیم  تلاش  و  است  اجرا  حال  در  سرعت 
به  ما  اقدامات  همه  ماه،  خرداد  تا  شالله  ان 
برای جام جهانی  آماده سازی شرایط  منظور 

شود. تکمیل 
محمد با اشاره به اینکه سفر به مناطق آزاد 
نیازی به ویزا ندارند؛ گفت: تاکنون برای ورود به 
مناطق آزاد تنها بر روی پاسپورت مسافران مهر 
مسئول  مقامات  با  رایزنی  حال  در  می شد؛  زده 
نیازی  و  شود  حل  هم  موضوع  این  تا  هستیم 
پاسپورت مسافران خارجی هم  به ممهور شدن 

نباشد.

تسریع در روند اجرای  پروژه های 
عمرانی منطقه ۱۴

محمد امین سالاری پور شهردار منطقه ۱۴ 
در  نزدیک  از  عمرانی  های  پروژه  از  بازدید  در 
جریان مشکلات پروژه ها و پیشرفت فیزیکی آنها 
قرار گرفت و بر تسریع در اتمام مراحل اجرایی 

تاکید کرد.
به گزارش امتیاز، در این رصد میدانی که 
با همراهی مدیران شهری منطقه انجام گرفت از 
وضعیت پروژه های شاخص، اولویت دار و توسعه 
محله ای چون ایمن سازی زیرگذر شهید محلاتی 
واقع در اتوبان امام علی )ع( به متراژ ۷۰۰ متر، 
اتوبان  واقع در  اتوبوس  ایستگاه  پهلوگاه   احداث 
سازی  ایمن  و  بندی  جدول  محلاتی،  شهید 
عابر  پل  تکمیل  و  محلاتی  شهید  بزرگراه  معبر 
پیاده در این بزرگراه مقابل مترو بسیج بازدید به 
عمل آمد.رعایت شاخصه های کیفی مد نظر در 
اجرای این پروژه ها از موارد مورد توجه و تاکید 
شهردار منطقه  بود . مکانیزه کردن پل های عابر و 
تجهیز و مناسب سازی ایستگاه های مترو منطقه 
آسایش شهروندان  برای  که  است  هایی  از طرح 
منطقه در دستور کار شهرداری منطقه قرار دارد. 
برای این منظور مدیران شهری منطقه وضعیت 
مکانیزاسیون پل عابر پیاده مقابل خیابان صاحب 
ایستگاه  سازی  محوطه  همچنین  الزمان)عج( 
شمالی مترو بسیج و محوطه سازی ایستگاه شمالی 
دادند. سالاری  قرار  ارزیابی  مورد  را  آهنگ  مترو 
پور با بیان اینکه مهمترین اولویت مدیریت شهری 
منطقه ۱۴ جلب رضایت شهروندان است و این امر 
مهم با تکمیل و بهره برداری مطلوب از طرح های 
عمرانی و اجرایی میسر خواهد شد،   از زحمات و 
تلاش های بی وقفه مسئولان اجرایی قدردانی و 
دستورات لازم را درخصوص همت مضاعف  حوزه 
راستای  در  مجموعه  امکانات  و  عمرانی  و  فنی 

تسریع در  روند پیشرفت پروژه ها صادر کرد .

اجرای طرح جامع مدیریت آبهای 
سطحی محله خاور شهر

معاون فنی و عمران منطقه ۱۵ از مطالعات 
طراحی تفضیلی طرح بهسازی، نوسازی وتوسعه 

شبکه آبهای سطحی خاورشهر خبر داد.
اعلام  با  روحانی  علی  امتیاز،  گزارش  به 
رفع  راستای  در  عملیات  این   : گفت  خبر  این 
دست  بالا  آبهای  انباشت  همچون  معضلاتی 
روان  شدن  جاری   ، )ع(  رضا  امام  بزرگراه 
آبهای سطحی ،آب گرفتگی  در محدوده محله  

خاورشهر در سالیان گذشته انجام می شود. 
مطالعات  انجام   به  توجه  با  او؛  گفته  به 
طراحی تفضیلی طرح بهسازی، نوسازی وتوسعه 
سهند  خیابان  خاورشهر  سطحی  آبهای  شبکه 
می  طول  متر   ۶۵۰ معادل  پروژه  تقریبی  طول 
باشد که نسبت به اجرای عملیات شبکه آبهای 
 ۱۰۰۰ قطر  به  لوله  اجرای  طریق  از  سطحی 
میلی متر و به  طول تقریبی ۱۲۰ متر طول ، با 
پیشرفت فیزیکی  ۲۰ درصد در حال انجام است.

پیشرفت 30 درصدی عملیات احداث 
پروژه مشارکتی پاساژ توحید در منطقه ۱9 
شهردار منطقه ۱۹ از عملیات احداث پروژه 
با  آباد   در محله عبدل  توحید  پاساژ  مشارکتی 

پیشرفت ۳۰ درصدی خبر داد.
اعلام  با  به گزارش امتیاز، مهدی هدایت 
این خبر افزود: این پروژه در زمینی به مساحت 
۳۰۰ متر مربع و زیر بنای ۲۴۰۰ متر مربع در ۸ 
بازسازی  طبقه در حال احداث است و عملیات 
آن در مرحله اسکلت بتنی قرار دارد، ضمن اینکه 
سقف چهارم ساختمان در حال بتن ریزی است.

او ادامه داد: این ساختمان با ۸ طبقه دارای 
۶۴ واحد تجاری در طبقات منفی یک، همکف 
نیز ۲۰  تا ششم  دوم  در طبقات  و  است  اول  و 
راستای  در  اینکه  ضمن  دارد.  قرار  اداری  واحد 
طبقاتی  پارکینگ  احداث  شهروندان  حال  رفاه 
گرفت. قرار  کار  دستور  در  محدوده  این  در 
توحید  پاساژ  داشتن  قرار  به  اشاره  با  هدایت 
در مجاورت بازار بزرگ احسانی و طرح تعریض 
نوسازی  و  تخریب  با  کرد:  بیان  شکوفه  خیابان 
و  خیابان شکوفه  بازگشایی  توحید ضمن  پاساژ 
تسهیل تردد شهروندان بویژه خودروهای امدادی 
و رفع گره ترافیکی این معبر، پیشگیری از وقوع 

حوادث و رونق اقتصاد شهری نیز تأمین شد.

وضعیت اتوبوسرانی تهران خوب نیست
آمار خرابی مترو زیاد شده است

رئیس کمیسیون حمل و نقل شورای شهر 
اصلا  اتوبوسرانی  وضعیت  اینکه  بیان  با  تهران 
خوب نیست، گفت: تعداد اتوبوسهای فعال تهران 

به کمتر از ۱۵۰۰ دستگاه رسیده است.
گزارش  از  پس  هاشمی  تشکری  جعفر 
معمولا  ها  تفاهم نامه  گفت:  تهران،  شهردار 
زمانی  و  دهد  می  نشان  را  طرفین  تمایلات 
کاربردی می شود که دقیقا شرح کار، مجریان، 
صریح  صورت  به  کار  هزینه  و  نتایج  و  زمان 

بررسی شود.
رافع  ها  نامه  تفاهم  این  اینکه  بیان  با  وی 
گفت:  نیستند  شهرداری  در  ما  مسئولیت های 
یکسری از وظایف در شهرداری ذاتی است و باید 
بگویم  باید  اما  انجام شود  به خوبی  این وظایف 
که  بودیم  مند  گلایه  گذشته  مدیران  از  ما  که 
۶۵۰۰ اتوبوس را به ۲۵۰۰ اتوبوس کاهش دادند 
وضعیت  که  کنم  می  اعلام  تاسف  کمال  امابا 
اتوبوسرانی اصلا خوب نیست و در زمان ما تعداد 
دستگاه   ۱۵۰۰ از  کمتر  به  فعال  های  اتوبوس 
واز  کنید  توجه  مساله  این  به  و  است  رسیده 

مدیران توضیح بخواهید.
زیاد  خیلی  مترو  خرابی  آمار  افزود:  وی 
شده و مسافران دقایق طولانی منتظر می مانند 
۷هزار  بود  شده  گفته  که  است  حالی  در  این 
میلیاردتومان برای خرید قطعات از طریق بانک 
شهر تامین کردیم اما باید این کار سرعت داده 
شود چرا که هنوز محصولی دریافت نشده است.

وی افزود: در بحث سیستم های هوشمند 
جی  که  ای  گونه  به  نیست،  خوب  اوضاع  نیز 
تجهیزات  و  است  خاموش  ها  اتوبوس  اس  پی 

الکترونیکی نیز وضعیت نامطلوبی دارد.
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